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Zápisnica zo zasadnutia komisie investičných činností 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka zo dňa 14.10.2021 

 
 
Prítomní:  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš 

Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. 
Katarína Sklenková,  

 
Ospravedlnení:   
 
Neprítomní: Miroslav Dragun, JUDr. Milan Vetrák, PhD. 
 
Tajomník:              Miloš Holán 
 
Hostia:                            Mgr. Mário Turan, Mgr. Alžbeta Broszová, Mgr. art. Monika Korenčiová   
 
 
Začiatok rokovania komisie: 16:00 hod. 
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

 
2. Stanovisko miestneho zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku na ulici Haanova 

 

3. Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021 a schválenie výdavkov 

čerpaných z úveru 

 
4. Žiadosť o schválenie zámeru zapojiť KZP do Výzvy MK SR na podporu udržateľnosti 

a odolnosti kultúrnych inštitúcií v súvislosti s pandémiou COVID-19 

 

5. Návrh na čiastočnú úpravu použitia schválených kapitálových prostriedkov na zateplenie DK 

Zrkadlový Háj. 

 

6. Rôzne 

 
7. Záver 
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K bodu 1. 
Úvod – schválenie programu 
Rokovanie komisie zahájila predsedníčka komisie, Ing. arch. Michala Kozáková, ktorá privítala 
prítomných a konštatoval uznášaniaschopnosť komisie. Predstavila program komisie, ktorý bol 
pripomienkovaný zo strany Ing. arch. Matúša Repku s požiadavkou na doplnenie programu o bod 6 
a následné posunutie bodu rôzne a záver n apozície 7 a 8. Po predložení návrhu dala pani 
predsedníčka hlasovať o schválení programu v nasledovnom znení:  
 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

 
2. Stanovisko miestneho zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku na ulici Haanova 

 

3. Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021 a schválenie výdavkov 

čerpaných z úveru 

 
4. Žiadosť o schválenie zámeru zapojiť KZP do Výzvy MK SR na podporu udržateľnosti 

a odolnosti kultúrnych inštitúcií v súvislosti s pandémiou COVID-19 

 

5. Návrh na čiastočnú úpravu použitia schválených kapitálových prostriedkov na zateplenie DK 

Zrkadlový Háj. 

 

6. Návrh na prijatie uznesenia MZ O postupe verejného obstarávania služieb v oblasti 

architektúry formou súťaží návrhov alebo obdobnou formou obstarávania na základe 

kvalitatívnych kritérií návrhu a uchádzača. 

 
7. Rôzne 

 
8. Záver 

 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 7 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš 

Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. 
Katarína Sklenková. 

za: 6 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Gabriel Fekete, 
Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 

proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  1 – Mgr. Viera Bieliková  
 
Členovia komisie upravený program rokovania schválili. 
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K bodu 2. 
 
Stanovisko miestneho zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku na ulici Haanova 
 
Diskusia: 
Materiál odprezentovala pani Mgr. Broszová 
Bez diskusie. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 7 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš 

Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. 
Katarína Sklenková. 

za: 6 -  Ing. arch. Michala Kozáková , Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera 
Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 

proti: 0 
zdržal sa:  1 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD., 
nehlasoval:  0  
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
prijať  Stanovisko miestneho zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku na ulici Haanova. 
 
 
K bodu 3. 
Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021 a schválenie výdavkov 
čerpaných z úveru. 
 
Diskusia: 
Materiál odprezentoval pán Mgr. Turan. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 7 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš 

Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. 
Katarína Sklenková. 

za: 0 
proti: 0 
zdržal sa: 7  - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš 

Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. 
Katarína Sklenková. 

nehlasoval:  0  
 
Návrh úpravy rozpočtu MČ bol zamietnutý. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
zamietnuť  Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021 a schválenie 
výdavkov čerpaných z úveru. 
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K bodu 4. 
Žiadosť o schválenie zámeru zapojiť KZP do Výzvy MK SR na podporu udržateľnosti 
a odolnosti kultúrnych inštitúcií v súvislosti s pandémiou COVID-19. 

 
Diskusia: 
Materiál odprezentovala Mgr. art. Korenčiová.  
 

Hlasovanie: 
prítomní: 7 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš 

Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. 
Katarína Sklenková. 

za: 7 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš 
Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. 
Katarína Sklenková. 

proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Materiál bol schválený. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
vyhovieť  Žiadosti o schválenie zámeru zapojiť KZP do Výzvy MK SR na podporu udržateľnosti 
a odolnosti kultúrnych inštitúcií v súvislosti s pandémiou COVID-19. 
 
 

K bodu 5. 
Návrh na čiastočnú úpravu použitia schválených kapitálových prostriedkov na zateplenie DK 
Zrkadlový Háj. 

 
Diskusia: 
Materiál odprezentovala Mgr. art. Korenčiová.  
Z následnej diskusie vyplynula požiadavka pána Ing. arch Matúša Repku v nasledovnom znení: 
„Investičná komisia žiada do materiálu predloženého Návrh na čiastočnú úpravu použitia schválených 
kapitálových prostriedkov na zateplenie DK Zrkadlový Háj predložené do miestneho zastupiteľstva 
doplniť podrobnejšie rozdelenie sumy využitej na odstránenie kritických porúch domu kultúry 
Zrkadlový Háj“. Pani Korenčiová doplnila, že kritické veci súvisia najmä so schodami a terasami. 
Zároveň potvrdila, že takto požadovaný materiál je už spracovaný, ale do konania komisie sa ho 
nestihlo predložiť a zaradiť do materiálu. Na základe uvedeného nebolo o požiadavke Ing. arch. 
Matúša Repku hlasované. 
 

Hlasovanie: 
prítomní: 7 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš 

Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. 
Katarína Sklenková. 

za: 6 -  Ing. arch. Michala Kozáková , Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera 
Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 

proti: 0 
zdržal sa:  1 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD.  
nehlasoval:  0  
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Návrh bol schválený. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
schváliť  Návrh na čiastočnú úpravu použitia schválených kapitálových prostriedkov na zateplenie DK 
Zrkadlový Háj. 
 
 

K bodu 6. 
Návrh na prijatie uznesenia MZ O postupe verejného obstarávania služieb v oblasti architektúry 
formou súťaží návrhov alebo obdobnou formou obstarávania na základe kvalitatívnych kritérií návrhu 
a uchádzača. 
 
Diskusia: 
Materiál odprezentoval Ing. arch. Repka. 
Pán Ing. Miroslav Behúl, PhD. ocenil pripravený materiál zároveň by však chcel, aby materiál 
obsahoval informáciu z ÚVO, že takáto forma verejného obstarávanie je v zmysle zákona o VO a žiada 
o doplnenie tejto informácie do materiálu a tak ho predložiť n azastupitelstvo MČ. Predkladateľ 
uznesenia informoval, že v predmetnom uznesení cituje zákon o verejnom obstarávaní paragraf 119 
až 125, ktoré hovoria o možnosti obstarávania na základe arch. súťaží.  
 
Hlasovanie: 
prítomní: 7 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš 

Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. 
Katarína Sklenková. 

za: 6 -  Ing. arch. Michala Kozáková , Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera 
Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 

proti: 0 
zdržal sa:  1 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD.  
nehlasoval:  0  
 
Komisia investičných návrh uznesenia schválila. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
schváliť  Návrh na prijatie uznesenia MZ O postupe verejného obstarávania služieb v oblasti 
architektúry formou súťaží návrhov alebo obdobnou formou obstarávania na základe kvalitatívnych 
kritérií návrhu a uchádzača. 
 

 
 
K bodu 7. 
Rôzne 

 
Diskusia: 
 
 
Záver 
 
V závere predsedníčka Komisie investičných činností poďakoval všetkým členom komisie a hosťom za 
účasť a popriala pekný zvyšok dňa 
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Ukončenie rokovania komisie:  17:15 hod. 
 
Bratislava, 19.10.2021 
                                                                                               Ing. arch. Michala Kozáková 
                                                                                                      predseda komisie     
 
Zapísal:  Miloš Holán 
    tajomník komisie                                   


